
Jegyzőkönyv 

 

 

 

Készült: Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 2016. május 25-én 15.00 

órai kezdettel megtartott soron következő üléséről. 

 

 

Ülés helye: Közös Önkormányzati Hivatal Jászivány 

 

Jelen vannak: Tari András   polgármester 

Mihályi Zoltán  alpolgármester 

Kálmán Miklós  képviselő 

Szabadosi Katalin  képviselő 

 

   Márkus Erika jegyző 

 

 

Tari András: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtestület tagjait, és a beszámolóra meghívott 

kedves vendégeinket Benkocs Attilát és Forró Erikát. Megállapítom, hogy a képviselőtestület 

tagjai közül egy fő igazoltan van távol, a többiek jelen vannak, testületünk határozatképes. 

Két napirendi ponttal szeretném kiegészíteni a mai ülést. Elkészült a Jászivány Fejlesztési Kft 

pénzügyi beszámolója, és Rendkívüli önkormányzati támogatás iránt lehet pályázatot 

benyújtani. Aki egyetért a meghívóban kiküldött napirendi pontok meghatározásával és a 

kiegészítéssel, kérem kézfelnyújtással jelezze. Megállapítom, hogy a képviselőtestület a 

napirendi pontokat 4 IGEN szavazattal megtárgyalásra elfogadta és az alábbi határozatot 

hozza:  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

118/2016.(V. 25.) határozata 

Az ülés napirendi pontjainak elfogadására 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az ülés napirendi pontjaira és a 

kiegészítésre tett javaslatot megtárgyalásra elfogadja. 

 

Határozatról: 

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

 

- értesül. 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA  

 

1. napirendi pont: Beszámoló a Gyermekjóléti Szolgálat 2015. évi munkájáról 

    Előadó: Benkocs Attila családgondozó 

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Az előterjesztést írásban megkaptuk. Kívánja-e kiegészíteni a leírtakat?  



Benkocs Attila: Csak annyit, hogy az elmúlt évet még Oláhné Birkás Ilona vitte végig, és 

januártól látom el a feladatot. Az ő általa elmondott adatok alapján állítottam össze a 

beszámolót.  

Forró Erika: Én nem vagyok napirendi pontnak része, elkísértem Attilát ismerkedés céljából. 

Attila lesz itt a családsegítő, de a Jászapáti Járási központban én vagyok az esetmenedzser. 

Jászapáti Jászivány és Jászszentandrás tartozik hozzám. A gyermekvédelemmel kapcsolatos 

hatósági feladatokat látom el. 

Tari András: Van-e a képviselőtestületnek kérdése? Amennyiben nincs elfogadjuk a 

gyermekjóléti Szolgálat beszámolóját? Megállapítom, hogy a képviselőtestület egyhangúan 4 

IGEN szavazattal elfogadta.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

119/2016.(V. 25.) határozata 

A Gyermekjóléti Szolgálat 2015. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Gyermekjóléti Szolgálat 2015. évi 

munkájának, feladatainak ellátásáról szóló beszámolót a jegyzőkönyv melléklete szerinti 

tartalommal elfogadta. 

 

A határozatról: 

1.) Benkocs Attila családgondozó 

2.) Tari András polgármester 

3.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

 

2. napirendi pont: Beszámoló a gyámügyi és gyermekvédelmi feladatokról 

    Előadó: Márkus Erika jegyző 

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Kívánod-e hozzá szóban kiegészíteni az előterjesztést?  

Márkus Erika: Annyiban egészíteném ki, hogy az önkormányzat feladatkörébe tartozik, hogy 

a hátrányos, halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek szünidei étkeztetését biztosítani kell. 

Nem sok gyermekről van szó, és egy alkalom már lezajlott, ami csak néhány munkanap volt. 

A falugondnoki szolgálat segítségével oldottuk meg. A nyári időszak lesz hosszabb, valószínű, 

hogy ide fogják szállítani az ebédet, mert ilyenkor többen szoktak igényelni, és pályázatot is 

szoktatok benyújtani. Jelenleg még nincs ilyen pályázat. Nem sok az ebéd száma, ezért is 

nagyobb a fajlagos költség. 

Tari András: Képviselőtestületnek van-e kérdése, véleménye? Amennyiben nincs elfogadjuk a 

beszámolót?Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal egyhangúan elfogadtuk  

 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

120/2016.(V. 25.) határozata 

Az önkormányzat 2015. évi gyámügyi és gyermekvédelmi feladatokról szóló 

beszámolójának elfogadásáról 

 



Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az önkormányzat 2015. évre 

vonatkozóan a gyámügyi és gyermekvédelmi feladatokról szóló beszámolóját a jegyzőkönyv 

melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 

 

A határozatról: 

1.) Tari András polgármester  

2.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

 

3. napirendi pont: Beszámoló a Jásziványért Közhasznú Egyesület 2015. évi munkájáról 

    Előadó: Lóczi Miklósné  

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Kérdése, véleménye van-e valakinek? Kívánjuk-e kiegészíteni?  

Lóczi Miklósné: Részemről nem.  

Tari András: Aki elfogadja kérem kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 

egyhangúan 4 IGEN szavazattal elfogadtuk.  

 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

121/2016.(V. 25.) határozata 

A Jásziványért Közhasznú Egyesület 2015. évi munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jásziványért Közhasznú Egyesület 

2015. évi munkájáról szóló tájékoztatót a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal 

elfogadta. 

 

Határozatról: 

1./ Tari András polgármester 

2./ Márkus Erika jegyző 

3./ Lóczi Miklósné egyesületi elnök 

- értesül. 

 

 

 

4 napirendi pont: Tájékoztató a két ülés között történt eseményekről 

   Előadó: Tari András 

- Árajánlat az új településrendezési terv elkészítésére 

- Pályázat önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására 

- Adósságkonszolidációban nem részesült önkormányzatok 

támogatása 

- Játszótér ellenőrzése 

- Lóczi Pál levele a képviselőtestülethez 

- Urnakert létrehozása 

- Nem magyar állampolgárok kényszerbetelepítéséről 



- Jász Világtalálkozói részvétel 

- Presztízs magazinban való megjelenés 

- Jászivány Fejlesztési Kft részére tagi kölcsön 

- Regio-Kom Hulladékgazdálkodási Közszolgáltatási szerződés 

módosítása 

- Képeslapok, honismereti kiadvány 

- Pálinka lovagrend 

 

Márkus Erika. A jelenlegi helyzet szerint 2018. december 31 a településrendezési terv 

elkészítésnek határideje. A múltkor beszéltük, hogy kérünk árajánlatot. Ez a Kiszelovics és 

Társa árajánlata. Ez az árajánlat azért kedvező, - de még így is elég sok - mert mondtam, hogy 

egy négyszáz fős településről van szó, és nagy megterhelés az önkormányzatnak ennyi pénzt 

kifizetni. Jeleztem a cégnek, hogy szeretnénk elkészíttetni a rendezési tervet, de először 

keresnünk kell hozzá pályázati forrást. Nem kell most rögtön hozzáfogni, még az ősszel is 

nagyon jó lesz ebben dönteni. Minimum egy év mire készen lesz, tehát van időnk. 

Megkerestem a belügyminisztériumot ahol elmondták, hogy az ÖNHIKI-ben el lehet a 

rendezetlen számlák költségeit számolni, amennyiben az önkormányzat sok kifizetetlen 

számlával rendelkezik.  

Tari András: Van egy pályázati lehetőség az önkormányzati utak járdák felújítására, 

rendbetételére. 70 és 85%-os támogatottságú, de ilyen van minden évben. Nekünk most itt 

van a skanzen, a piac, az energetikai felújítás. Kívánunk-e ezzel foglalkozni? Lehet hogy most 

nem kellene.  

Mihályi Zoltán: Van már a belterületi utakon is kátyú, amit be kellene tömni. 

Kálmán Miklós: Az a baj. hogy nem ez jelenti a megoldást. Ki kellene vágni, és úgy rendbe 

rakni az utat. Akkor ér valamit.  

Márkus Erika: Itt van még egy másik pályázat is, az adósságkonszolidációban nem részesült 

önkormányzatok részére. Megkértem az útfelújítás másik felére az árajánlatot, ezt készítjük 

elő.  

Tari András: A Tiszapark Kft végezte a játszótér ellenőrzését. Sok hiányosságot feltártak. 

Belevették a három régi elemet is, egy sergőt és két libikókát. Ezek nyilván nem felelnek az 

uniós szabványnak, minden hibát kiemeltek. De nem is csoda, legalább harminc éves játékok. 

Az újakkal kapcsolatban is van néhány hiba. A kötélnél jelez problémát.  

Mihályi Zoltán. A kötél rövid volt, amit küldtek, már akkor láttam amikor megérkezett.   

Márkus Erika: Ennek az a veszélye, ha ellenőrizni jön a fogyasztóvédelem, és nem lesznek 

rendben a jegyzőkönyvben feltárt hiányosságok, akkor bírságolni fognak. Ezt nem lehet így 

hagyni. Ha akartok, vásároljatok helyette újat, ami az uniós szabványnak megfelel, nem kerül 

olyan sokba. Kértek három árajánlatot, a következő ülésen pedig eldöntitek, hogy 

megveszitek-e. A régit pedig le kell bontani. Az új játékok hibáit ki kell javítani, ennek tényét 

rögzíteni kell a naplóba.  

Tari András: Akkor a régi játékokat szétbontjuk, és újak kerülnek a helyükbe. Kérjünk 

árajánlatot. Lehetőleg fémből legyenek a játékok.  

Mihályi Zoltán: Mi legyen a kötéllel? Azt ki kell cserélni. 

Márkus Erika: Megpróbálom ingyen kicseréltetni. Miért küldtek ilyen rövidet? Újra szét kell 

szedni. A többi hibát átnézzük újra, és javítjuk.  

Tari András: Lóczi Pál levele a képviselőtestülethez. Adtam mindenkinek belőle, olvastátok. 

Ő egy környezetvédő személyiség, aki félti a belterületi ősgyepet.  

Márkus Erika: Írni kell egy levelet a cégnek, hogy mikorra tervezte a terület beépítését, mert 

lejárt a testületi határozat szerinti időpont. Ezt meg is hosszabbíthatja a testület.  

Mihályi Zoltán: Visszavásárolni nem is kevés pénz lenne. 

Tari András: Az urnakertről. Kaptam egy rajzot a tervezőtől, nézzétek át ti is. Azt mondja, az 



urnakert nem építési engedély köteles. Kerítést, és kaput is tervezett, bár azt nem kértünk. 

Igaz, hogy igényes a munkájára és jó fantáziája van, tetszik amit csinál, de ebben az ütemben 

soha nem lesz kész az urnafal. Fél éve várunk rá. 

Más: Ismét jött egy betelepítés elleni nyilatkozatra felkérés. Mi már megtettük, azt a 

határozatot ide is el lehet küldeni.  

Más: A világtalálkozón való részvételről szól a következő téma.  

Lóczi Miklósné: Jelentkezni kell a különféle rendezvényekre. A kerékpártúra és a 

hagyományőrző csoportok jelentkezése már megtörtént. A határidőn kicsit már túl vagyunk, 

döntsetek, hogy miben vegyen még részt a település. 

Tari András: Jelentkezzünk a virtusvetélkedő és a főzőverseny rendezvényre, valamint részt 

veszünk a hagyományos mesterségek utcája árusításán.  

A Jász Világtalálkozó alkalmából a Presztízs magazin szerkesztősége megjelenést biztosít a 

jászsági önkormányzatok számára a következő, júniusi számában. Kívánjunk-e élni ezzel a 

lehetőséggel? Én úgy gondolom, mivel most volt nálunk az Echo Tv felvétele, ezt most nem 

vállalnánk be.  

A hízó eladásáról kell még döntenünk. A Jászivány Fejlesztési Kft részére 90 ezer forint tagi 

kölcsönt kell biztosítani, mert csak ebben az esetben tudja megvásárolni a hízót. Egy 

vendégcsalogató rendezvényhez szükséges, ami által biztos, hogy többen is fognak majd 

érdeklődni a Turul Vendégház iránt.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

122/2016.(V. 25.) határozata 

A Jászivány Fejlesztési Kft részére tagi kölcsön biztosítása 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jászivány Fejlesztési Kft részére 

90.000,- Ft, azaz kilencvenezer forint egyösszegű kamatmentes tagi kölcsönt nyújt. A tagi 

kölcsön visszafizetési határideje: 2016. december 31. 

 

Felelős: Tari András polgármester 

Határidő: 2016. május 31. 

 

A határozatról: 

1.  Mihályi Zoltán Jászivány Fejlesztési Kft. ügyvezetője 

2.  Tari András polgármester 

3.  Márkus Erika jegyző 

4.  Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal pénzügyi csoportja 

- értesül  

 

 

Márkus Erika: A Regio-kom-mal kapcsolatban, most létrejön egy koordináló szerv, melynek 

feladata, a közszolgáltatási díj beszedése. Ezután már nem a Városüzemeltető szedheti be a 

szemétszállítási díjat. Innentől kezdve ez a szerv lesz jogosult a hátralékok kezelésére is. Ő 

fogja visszautalni a közszolgáltatónak a beszedett díjtételt. 2016. április 1-től lépett hatályba 

egy kormányrendelet, de még nem működik a rendszer. A Regio-kom tárgyalta ezt legutóbbi 

ülésén. Ami nagyon fontos, hogy az önkormányzatoknak előírtak adatszolgáltatási 

kötelezettséget. A mostani közszolgáltatónak minden negyedévben pontos adatot kell 

szolgáltatni, hogy kiknek kell majd számlázni a szolgáltatást. Kértem a Városüzemeltetőt, 

hogy küldjék meg az adatokat, hogy fel tudjuk azt frissíteni. Ne legyen elhalálozott, neveket 



tudjunk cserélni, rendben legyen az adatállomány. Az április előtti díjhátralék beszedésével 

sokat foglalkoztak a Regio-kom-nál. Vannak önkormányzatok, ahol rengeteg a kintlévőség. A 

Társulási Megállapodásban benne van, hogy minden önkormányzat köteles odatenni azt a 

kieső összeget, amit a településén nem tudnak behajtani. Tudni kell, mióta a NAV átvette a 

behajtást, és behajtó cégekkel is kapcsolatban állnak, nem olyan hatékony a behajtás. Amíg a 

településen mi magunk hajtottuk be, sokkal jobb volt. Nálunk nem sok a hátralék. Ez volt az 

egyik oldala. A Másik, módosítani akarják a hulladékgazdálkodási szerződést. Ehhez 

kiküldtek egy egységes szerkezetű szerződésmintát, amit a testületnek el kell fogadnia. A 

levélben, melyhez csatolták a szerződéstervezetet, hivatkoznak a Ht 92.§ (2) bekezdésére. 

Ebből az derül ki, hogy adatkezelésre vonatkozó szabályokat nem állapíthatunk meg. A többi 

amire itt hivatkozik, mind benne van a rendeletünkben.   

Tari András: Van-e kérdése a képviselőtestület tagjainak ezzel kapcsolatban? Amennyiben 

nincs elfogadjuk a szolgáltatási szerződés módosítását? Megállapítom, hogy 4 IGEN 

szavazattal egyhangúan elfogadtuk.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

123/2016.(V. 25.) határozata 

Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosításáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete jóváhagyólag tudomásul veszi a 

REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás és a Regio-Kom Térségi 

Hulladékszállítási Nonprofit Kft közszolgáltatóval kötött hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási szerződés hulladéktörvény változásai szerinti módosítását. 

 

A határozatról: 

1 REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 

2 Tari András polgármester 

3  Márkus Erika jegyző 

 - értesül.  

 

 

Megkerestek a héten, hogy Honismereti füzetet Jászivány akar-e készíttetni. Ezer darab 

260.000,- Ft. Kétszázhatvan forintért tudnánk eladni, akkor lenne nullás, de általában 4-500 

forintért árulják más települések. Rendeljünk-e ilyet, mit gondoltok? Raknánk bele fotókat a 

Tájházról, Turul vendégházról, Fazekas házról, szarvasgomba erdőről, mindent ami 

idegenforgalmi értékkel bír a településnek. Tájak, korok, múzeumok, ez a nyolcszázhatvan 

akárhányadik kötet, amit itt hagyott Fodor István. Én támogatom, hogy legyen a településről 

egy ilyen füzet.  

Mihályi Zoltán: Az ilyet inkább osztogatni szokták, ajándékba adják.  

Szabadosi Katalin: Jó lenne egy ilyen, szépen össze kell állítani, mindenről legyen benne egy 

kis információ. Nekem tetszik. Nincs már semmi, amit egy ajándéktáskába tegyünk. Kell 

képeslap és hűtőmágnes is. Lehetne egy toll vagy bármi, ami a települést jelképezi.   

Kálmán Miklós: Én támogatom.  

Tari András: Tizenhat oldalas, úgy gondolom ennyi oldal nekünk is elég lesz. Képeslapot, és 

hűtőmágnest is készíttetünk. Egyetért a képviselőtestület? Megállapítom, hogy 4 igen 

szavazattal egyhangúan elfogadtuk.   

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 



124/2016.(V. 25.) határozata 

Kiadványok, médiatermékek finanszírozásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 1000 db honismereti füzet: Tájak 

korok, múzeumok kiadványának elkészítéséhez, valamint képeslapok és hűtő mágnes 

készítéséhez biztosít pénzkeretet.  

 

Felelős: Tari András polgármester 

 

A határozatról: 

1./ Tari András polgármester 

2./ Márkus Erika jegyző 

3./ Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Osztálya 

- értesül. 

 

 

Tari András: Kérnek tőlünk a pálinka lovagrendbe egy tagot. Ki legyen, kit szeretnétek, hogy 

képviselje a települést,  

Szabadosi Katalin: Mi az a pálinka lovagrend? 

Tari András: Házi fogyasztásra készítet pálinkák megmérettetésen való részvételhez hoztak 

létre egy lovagrendet. Jászkiséren zajlik az esemény már több év óta. Most a mi 

településünkről is kérnek egy főt delegálni. (levél: lukacsi.gyorgy…május 25.)  

Mihályi Zoltán: Nem is tudom, ki lenne a legalkalmasabb erre. Bárki lehetne a településről.  

Szabadosi Katalin: Közeledik a Falunap, amikor kiosztjuk a Jásziványért kitüntető díjat. A 

szervezek részére ki kell küldeni a javaslattételi felkéréseket.  

Tari András: Van-e kérdés az elhangzottakkal kapcsolatban? Elfogadja a testület a két ülés 

között történt eseményekről szóló tájékoztatót? Amennyiben igen, kérem kézfelnyújtással 

szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal egyhangúan elfogadtuk.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

125/2016.(V. 25.) határozata 

A két ülés között történt eseményekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a testület két ülése közötti 

időszakban az átruházott hatáskör gyakorlása során tett polgármesteri intézkedéseket 

jóváhagyólag tudomásul veszi, az erről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

A határozatról: 

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek 

 

 

 

5 napirendi pont: Jászivány Fejlesztési Kft pénzügyi beszámolója 

Előadó: Mihályi Zoltán 

   Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Elkészült a Fejlesztési Kft pénzügyi beszámolója. Van-e a képviselőtestületnek 



kérdése, véleménye ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, elfogadja a testület? Kérem 

kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal elfogadtuk.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének  

126/2016.(V. 25.) határozata 

A Jászivány Fejlesztési Kft 2015. évi mérlegbeszámoló elfogadásáról 

 

1. Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jászivány Fejlesztési Kft 

2015. évre vonatkozó egyszerűsített éves beszámolóját 2.388 eFt mérlegfőösszeggel, 

1.013 eFt mérlegszerinti eredménnyel, az utóbbi eredménytartalék terhére történő 

rendezésével, valamint a társaság 53 eFt-os adófizetési kötelezettségével elfogadja.  

 

Határozatról: 

1./ Tari András polgármester 

2./ Márkus Erika jegyző 

3./ Nagy Istvánné könyvelő 

4./ Mihályi Zoltán ügyvezető 

- értesül. 

 

 

 

5 napirendi pont: Rendkívüli önkormányzati támogatás iránti pályázat benyújtása 

Előadó: Tari András 

   Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Ismét lehetőség van arra, hogy pályázatot nyújtsunk be rendkívüli 

önkormányzati támogatás iránt. A pályázatban kötelező feladatellátáshoz kapcsolódón lehet 

felújításra illetve karbantartásra támogatást kérni 3 millió forintig. A Művelődési Ház 

rendbetételére gondoltam. Energia megtakarítás szempontjából még mindig vannak feladatok, 

ezért a födémszigetelést javaslom. A parketta kopott, lakkozása már alig látszik, 

állagmegóvása szükséges. Elmaradt közüzemi számlák kifizetéséhez, irodaszerek 

vásárlásához és a hivatal bútorainak javításához kérnénk a támogatást. Van-e más javaslata a 

képviselőtestületnek. 

Szabadosi Katalin: Nagyon jó. Én is a művelődési ház rendbetételét javasolnám. 

Tari András: Ha nincs más vélemény, elfogadja a képviselőtestület? Kérem kézfelnyújtással 

szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

127/2016.(V. 25.) határozata 

A Magyarország 2016. évi központi költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 3. 

melléklet III. 7. alpont alapján támogatási igény benyújtására 
 

1.) Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete elhatározza, hogy a 

„települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatásokról” szóló 2015. 

évi C. törvény 3. melléklet III. 7. alpont alapján támogatási igényt nyújt be a Magyar 

Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok megyei Igazgatósághoz.  




